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Ústecký 
kraj

pšenice 
ozimá 

pšenice 
jarmí

ječmen 
ozimý

ječmen 
jarní žito oves triticale

obilo-
viny 

celkem
řepka

Celkově 
ke skliz-
ni (ha)

61 093 4 184 6912 12 544 1 568 1 033 953 88 287 21 411

sklizeno 
k 11.7. 
2022 
(ha)

1 410,96 0 3 301,37 0 0 0 0 4 712,33 0

podíl-
sklize-
ných 
ploch 

(%)

2,31 0 47,76 0 0 0 0 5,34 0

celkově 
sklizeno 

(t)
7 026,58 0 18 858,23 0 0 0 0 25 884,81 0

prů-
měrný 
výnos 
(t/ha)

4,98 0 5,71 0 0 0 0 5,49 0

Žně 2022
postup sklizně obilovin a řepky

Ústecký kraj k 11.7.2022

zdroj: www.szif.cz
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foto: Ing. Josef Šenfeld
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Tulipáni, to jsou páni

12. 7. 2022 -  Mladá fronta DNES/Hovory z lán(ů) 
- Na klimatický summit v Glasgow, jehož cílem 
je redukce emisí CO2 , se účastníci dopravili 
soukromými tryskáči, přečte si holandský far-
mář a zakroutí hlavou. Do Evropy se bude vozit 
uhlí z Austrálie a zkapalněný zemní plyn ze 
Spojených států amerických, přečte si farmář 
další článek a zakroutí hlavou podruhé. Míra 
odlesnění deštného pralesa v Brazílii dosáhla 
historického maxima, „plíce planety“ ustupují 
chovu dobytka, přečte si farmář a zakroutí hla-
vou potřetí.

Zapne televizi a z obrazovky mu jeho ministerský 
předseda Mark Rutte a ministryně pro přírodu 
a dusíkové hospodářství (ano, to v Nizozemsku 
existuje) oznámí, že bude muset v rámci boje 
proti změnám klimatu redukovat chovy zvířat o 
30 procent.

V tu chvíli už holandský farmář startuje traktor a 
jede na „barikády“. A nebyly to barikády ledajaké, 
holandští farmáři blokovali distribuční centra 
supermarketů, hlavní dopravní uzly, a dokonce 
došlo i na potyčky s policí.

Zde si neodpustím mírný povzdech nad tím, že u 
nás by se podobnou akci přes to, že jsme, co se 
týče zelených nápadů v mnohém „bruselštější“ 
než Brusel, nejspíš uspořádat nepodařilo. Co na-
plat, holandští zemědělci nejsou žádní „nazdár-
ci“. Nejen ti, kteří traktory najížděli do policejních 
zátarasů, jsou evidentně tvrdí jako dobře vyzrálá 
gouda a chození v dřevácích naboso člověka 
zocelí o poznání více než chození v sandálech a 
ponožkách.

O protestech nizozemských zemědělců se toho 
za poslední týden napsalo hodně, já se pokusím 
soustředit na to, co v debatě nezaznělo. Nejde 
totiž jen o emise metanu a CO2 . Nizozemsko 
má zhruba 40 tisíc kilometrů čtverečních. Za-
tímco u nás se chová jen něco kolem 35 milio-
nů kusů hospodářských zvířat (a číslu značně 
pomáhá drůbež s 23 miliony), v Nizozemsku je to 
na poloviční rozloze více než 100 milionů kusů.

Zatímco u nás je hnoje, a tedy i dusíku nutného 
pro výživu rostlin, nedostatek, v Holandsku řeší 
spíše problém „nerudovský“, tedy – kam s ním? 
Přebytečný dusík, který už nedokážou pojmout 
rostliny, totiž dokáže v přírodě pěkně pozlobit.

Proč si krávy nenechat a přebytečnou mrvu 
prostě vyvážet? I takové pokusy jsem v histo-
rii zaznamenal, nicméně vzhledem k tomu, že 
v současné době má prioritu spíše budování 
plynovodů než „hnojovodů“, není nizozemským 
farmářům příliš pomoci. Jako zástupce farmá-
řů v České republice mám rozpolcené pocity, 
sousedovi sice „chcípá koza“, ale moc bych za to 
nedal, že naše zatím ještě ekologické krávy také 
začnou někomu vadit.

Autor: Jan Doležal, prezident Agrární komory ČR
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Ministerstvo zemědělství, Tiskové oddělení 
Těšnov 17, 110 00 Praha 1, Česká republika 
www.eagri.cz 

 
 
 

 
Tisková zpráva 

Varšava 30. 6. 2022 
 

 
Ministr zemědělství: Abychom zabránili nestabilitě a nedostatku potravin,  

je potřeba v Evropské unii postupovat jednotně a v součinnosti 
 
O výzvách pro evropské zemědělství v důsledku válečného dění na Ukrajině dnes 
diskutovali účastníci Evropského zemědělského fóra 2022 ve Varšavě. Český ministr 
zemědělství Zdeněk Nekula (KDU-ČSL) hovořil také na bilaterálním jednání se svým 
polským protějškem Henrykem Kowalczykem o prioritách českého předsednictví a o 
potravinovém zabezpečení.  
„Abychom zabránili nestabilitě a případnému nedostatku u některých komodit na trhu 
v Evropské unii i ve třetích zemích, musíme především pokračovat v udržení otevřeného 
obchodu na globální úrovni, sladit aktivity mezinárodních organizací a řešit nárůst cen 
zemědělských produktů, ale i ropy, energií a hnojiv konkrétními cílenými opatřeními. Je v 
našem zájmu postupovat v Unii jednotně a v součinnosti s dalšími světovými lídry,“ řekl 
ministr zemědělství Zdeněk Nekula na dnešním Evropském zemědělském fóru ve Varšavě. 
Česká republika bude během svého předsednictví v EU přispívat ke stabilizaci a vytváření 
podmínek pro rekonstrukci Ukrajiny i v oblasti produkce potravin a zemědělství. Do 
komplexního plánu obnovy válkou zničené země se musí zapojit globální partneři a 
mezinárodní instituce.  
Celkovou globální situaci zhoršují různé obchodní restrikce a omezení. Zrušení dovozních 
cel a dovozních kvót pro ukrajinské produkty zlepšuje situaci na trzích v EU a také ve světě. 
Ukrajině to umožní uvolnit sklady pro letošní produkci. V tomto ohledu jsou velmi přínosné i 
veškeré aktivity v rámci tzv. solidárních tras. 
Důležitou roli v potravinovém zabezpečení hraje také společná zemědělská politika (SZP). 
Proto je důležitý odklad z povinnosti střídání plodin a neprodukčních ploch a je potřeba 
usilovat o flexibilitu v rámci SZP bez dalšího dopadu na znění národního Strategického plánu 
společné zemědělské politiky a bez rezignace na její původně stanovené cíle. 
„Budeme usilovat o to, aby Evropská komise co nejrychleji schválila strategické plány SZP 
tak, aby zemědělci včas znali podmínky, za kterých budou hospodařit v roce 2023 a 
abychom předešli omezení produkce potravin v EU. Jsme také v úzkém kontaktu s Komisí a 
situaci na komoditních trzích pečlivě sledujeme a budeme se jí věnovat. V případě potřeby 
budeme hledat řešení, jak zemědělcům a potravinářům pomoci,“ uvedl ministr Nekula. 
Při návštěvě Varšavy se ministr Zdeněk Nekula sešel s polským ministrem pro zemědělství 
Henrykem Kowalczykem. Hovořili spolu o situaci na Ukrajině, která ovlivňuje komoditní trhy a 
na evropské zemědělce a potravináře klade velké nároky na zabezpečení dostatku potravin. 
Věnovali se i tématům českého předsednictví, například snižování spotřeby pesticidů v EU, u 
kterého zdůraznili, že je zásadní zachovat udržitelnou zemědělskou produkci a zajistit 
kvalitní a bezpečné potraviny pro spotřebitele. V otázce Strategického plánu SZP se shodli, 
že je zásadní jeho finalizace, protože se zemědělci z časového hlediska nacházejí ve velmi 
nekomfortní a napjaté situaci. 
 
Vojtěch Bílý 
tiskový mluvčí Ministerstva zemědělství 
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Ministerstvo zemědělství, Tiskové oddělení 
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Tisková zpráva 

V Praze 13. 7. 2022 
 

 
Méně byrokracie, lepší přehled o prostředcích na ochranu rostlin i ochrana 
kvalitního chmele.  Poslanci schválili nové zákony Ministerstva zemědělství 

 
Ve třetím, tedy posledním, čtení dnes schválila Poslanecká sněmovna zákony 
připravené Ministerstvem zemědělství. Jde o zákony o ekologickém zemědělství, 
veterinární péči, rostlinolékařské péči a o ochraně chmele. Normy ještě projedná Senát 
a poté je podepíše prezident.  
 
„Ekologické zemědělství chceme v dalších letech výrazně podporovat, velká část prostředků 
v nové Společné zemědělské politice bude směřovat do hospodaření, které je šetrnější ke 
krajině. Je důležité, aby legislativa byla nastavena dobře, proto je třeba novelizovat zákon o 
ekologickém zemědělství. Zemědělcům usnadníme práci například zavedením elektronické 
databáze ekologicky chovaných zvířat nebo prodloužením platnosti certifikace bioproduktů ze 
současných 15 měsíců na dva roky,“ řekl ministr zemědělství Zdeněk Nekula (KDU-ČSL). 
 
Zákon o ekologickém zemědělství zavádí dobrovolnou databázi ekologických zvířat, kterou 
zřídilo a provozuje MZe. Databáze má sloužit zejména jako přehled dostupných zvířat 
k nákupu a prodeji, což usnadní podnikání ekologickým zemědělcům. V rámci snížení 
administrativní zátěže zákon prodlužuje délku platnosti certifikátů bioproduktů. Novelou se 
přenáší pravomoci ke kontrole dovozu bioproduktů pocházejících ze zemí mimo EU. Místo 
Celní správy, jak to platilo dosud, budou na tento dovoz dohlížet dozorové organizace MZe 
(Státní veterinární správa, Státní zemědělská a potravinářská inspekce, Ústřední kontrolní a 
zkušební ústav zemědělský). Změna pravomocí zjednoduší proces dovozu, dozorové orgány 
při kontrolách využijí svých dosavadních odborných i praktických zkušeností.  
 
Zákon o ochraně chmele zmodernizuje evidenci chmelnic. V evidenci se budou vést 
podrobnější údaje než doposud, například nově i o skladbě chmelových odrůd a identitě 
dodavatele sadby. Při podání žádosti o zařazení chmelnice do evidence je nově upraven 
požadavek na informaci o vysázené odrůdě a doložené doklady o původu sadby. Novela také 
zcela jasně zakotvila podmínku, že ověřit lze jen chmel pocházející z evidovaných chmelnic. 
Jde o ustanovení, které v dosavadním zákoně o ochraně chmele chybí a je nezbytné k 
zajištění správného ověření chmele. Ústřední kontrolní a zkušební ústav zemědělský (ÚKZÚZ) 
bude mít možnost zaměřit se při kontrolách na ověření údajů uvedených v evidenci chmelnic 
a inspektoři získají jasně formulovanou pravomoc. Tato potřeba vyplynula z praxe. V minulých 
letech totiž někteří producenti zpochybňovali právo vstupu zaměstnanců ÚKZÚZ na pozemky 
kvůli zjištění skutečného stavu věci. 
 
„Cílem novely zákona o ochraně chmele je modernizovat evidenci chmelnic kvůli zachování 
odrůdové pravosti a kvality chmele. Jen tak dokážeme výjimečnou kvalitu českého chmele 
garantovat i do budoucna,“ řekl ministr Zdeněk Nekula.  
 
Zákon o rostlinolékařské péči zavádí dvourozměrné čárové kódy na přípravcích na ochranu 
rostlin a povinnou evidenci jejich pohybu na trhu. Tento systém zajistí kompletní 
dohledatelnost přípravku od výrobce až k dodavateli, tím se zabrání prodeji a dovozu 
falšovaných prostředků. Zjednodušuje se také proces vzájemného uznávání povolených 
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přípravků mezi členskými státy EU.  Zemědělci, kteří obhospodařují více než 200 hektarů, 
budou muset použití přípravků evidovat elektronicky.  
 
Zákon o veterinární péči snižuje administrativní náročnost pro chovatele včel hlásící úhyny 
včelstev na stanovišti včelstev a ruší povinnost vyžádat si veterinární osvědčení k přemístění 
včelstev mimo území kraje. Veterinární zákon dále například doplňuje právní úpravu centrální 
evidence psů a stanoví související povinnosti chovatelů psů a soukromých veterinárních 
lékařů.  
 
 
Vojtěch Bílý 
tiskový mluvčí Ministerstva zemědělství 
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Informace pro žadatele k Jednotné žádosti 2022 - 
Ohlášení využití úhoru s porostem 

 

Zahájení příjmu ohlášení o způsobu využití úhoru s porostem vyhrazeným v Jednotné 
žádosti 2022 jako plocha využívaná v ekologickém zájmu  

V Praze dne 1. července 2022  

Dnešním dnem bylo na Portále farmáře SZIF spuštěno podávání formuláře na Ohlášení využití 
úhoru s porostem, který žadatelé deklarovali v Jednotné žádosti 2022 jako plochu 
využívanou v ekologickém zájmu (dále jen „EFA“). 

Důvodem podání ohlášení o využití úhoru je úprava prováděcího nařízení Komise č. 2022/484 
ze dne 23. března 2022, která stanovila odchylku od nařízení Evropského parlamentu a Rady 
(EU) č. 1307/2013. Tyto legislativní úpravy přinesly pro rok 2022 možnost rozvolnění využití 
úhoru s porostem, který je deklarován jako EFA prvek, a umožnily tento úhor s porostem 
spásat, sklízet, použít přípravky na ochranu rostlin či osít jinou plodinou a to bez 
vyloučení z plochy EFA.  

Informaci o využití úhoru s porostem podává žadatel na formuláři SZIF prostřednictvím Portálu 
farmáře SZIF v sekci „Jednotná žádost, žádosti AEKO  EZ a žádosti NAEKO a NEZ“, kde je 
k dispozici nová dlaždice pro podání formuláře s názvem „Ohlášení EFA úhoru pro produkci 
2022“. K dispozici je i příručka pro žadatele s informací k podání ohlášení využití úhoru, kterou 
naleznete na Portále farmáře v sekci Jednotná žádost - Ke stažení.  

Při generování formuláře je zajištěno předvyplnění dat dílů půdních bloků (dále jen „DPB“) 
s kulturou „úhor s porostem“ dle podané Jednotné žádosti 2022. U těchto DPB vyplní žadatel 
informace o využití úhoru výběrem z nabízených variant a formulář podá.   

Nejzazší řádný termín pro podání ohlášení o využití úhoru je 31. července 2022. 
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„V487/488 – vedení 
400 kV VER - VIT“
akce: změna stavby vedení PS označená jako „V487/488 – Vedení 400 kV VER – VIT“

Záměr představuje změnu stávající stavby,  
a to převážně v původní trase vedení. Jedná 
se o trasu od rozvodny Vernéřov (u Kadaně) 
do Vítkova u Sokolova. 

Během stavby dojde, aspoň u některých 
zemědělců, k poměrně velkému omezení či 
finančním ztrátám. Bude zapotřebí vyjímat 
z.p. z jednotné žádosti (snížení dotací). Dojde 
k omezení možnosti pastvy hospodářských 
zvířat, nebude kde (nebo bude omezena plo-
cha) vyrobit seno a senáž (hrozí nutnost sni-
žování VDJ). Po ukončení stavby, po uvedení 
do původního stavu, to bude trvat pravděpo-
dobně ještě nejmíň rok, než se bude půda 
moci opět používat k tomu, k čemu původně 
sloužila. 

Prosím, pokud se Vás to týká a chtěli byste 
postupovat vůči ČEPSu nějak jednotně, při-
hlaste se  
(dufkova@oakchomutov.cz).

Pokud bude zájem, tak bychom se pokusili 
zjistit od SZIFu, co stavba bude obnášet z 
hlediska dotací, co je třeba udělat ve vztahu 
k jednotným žádostem. Zjistit, jak se zjišťují 
škody, které budou zemědělcům způsobe-
né stavbou (ztráty z produkce apod.). Na to 
bychom se POKUSILI najít odhadce (bylo by 
vhodné, aby výše škod vykazovaly jednotlivé 
zemědělské subjekty v přibližně shodné výši 

u obdobných pozemků, proto by bylo dobře 
znát metodiku jejich zjišťování) a možná  
i právníka, který by byl ochoten s ČEPSem 
jednat. Pomoc ze strany OAK Chomutov je  
v tuto chvíli zamýšlena v metodické, nikov ve 
finanční, podpoře.

Za účelem společného stupu jsem oslovila  
i Krajskou agrární komoru Karlovarského 
kraje, jejíchž zemědělců se stavba také bude 
týkat. 

Stavební povolení pro tuto akci nabylo práv-
ní moci 24. prosince 2021 a je vykonatelné. 
Společné povolení bylo zveřejněno veřejnou 
vyhláškou dne 23. 11.2021 a je k dispozici, 
stejně jako situační nákres, pod odkazem: 
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/uredni-
-deska/stavebni-urad/verejna-vyhlaska-spo-
lecne-povoleni--264604/ na webu Minister-
stva průmyslu a obchodu.

Ing. Hana Dufková 
předsedkyně OAK Chomutov

mailto:dufkova%40oakchomutov.cz?subject=
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/uredni-deska/stavebni-urad/verejna-vyhlaska-spolecne-povoleni--2646
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/uredni-deska/stavebni-urad/verejna-vyhlaska-spolecne-povoleni--2646
https://www.mpo.cz/cz/rozcestnik/uredni-deska/stavebni-urad/verejna-vyhlaska-spolecne-povoleni--2646
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Sucho v kraji aktuálně

Z chomutovského okresu zaslali data 3 zpravodajci.

okres Chomutov

stav k 10. červenci 2022 - 27. týden
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Z lounského okresu zaslal data 1 zpravodajec.

monitorujte sucho

okres Louny

https://monitoring.intersucho.cz/
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Z litoměřického okresu zaslali data 1 zpravodajec.

monitorujte sucho

okres Litoměřice

https://monitoring.intersucho.cz/
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okres Děčín

Z děčínského okresu zaslali data 2 zpravodajci.

www.intersucho.cz

https://www.intersucho.cz/
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Z mostého okresu zaslali data 2 zpravodajci.

www.intersucho.cz

okres Most

https://www.intersucho.cz/
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okres Ústí nad Labem

Z ústeckého okresu zaslali data 2 zpravodajci.

www.intersucho.cz

https://www.intersucho.cz/
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okres Teplice

Z teplického okresu zaslal data 1 zpravodajec.

zdroj dat na str. 9 - 15: https://www.intersucho.cz

www.intersucho.cz

https://www.intersucho.cz
https://www.intersucho.cz/


17

Evropská unie chce, aby zemědělci snížili 
spotřebu hnojiv a obecně šetřili životní pro-
středí, tohle je v pořádku. Bohužel daleko více 
zatěžuje životní prostředí zbytečná doprava. 
Nemohu pochopit, proč v sezóně třešní, v 
době kdy jsou na zásobách loňská jablka a 
na polích se sklízí cibule, dováží nyní desítky 
tisíc kilometrů třeba Lidl Česká republika jabl-
ka z Argentiny a Jihoafrické republiky, cibuli 
z Nového Zélandu či třešně ze Španělska a 
ještě shnilé. Řetězce si dělají, co chtějí, s nu-
lovým respektem k ochraně přírody a často 
lžou, jak podporují lokální produkci.

Paradoxy ze života
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zdroj: FB Martin Ludvík
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Obchodní řetězec Albert ČR začal Čechům 
odpovídat na otázky ohledně budoucnosti. 
Jeho novou kampaň považujeme za výsměch 
pro tuzemské pěstitele. A navíc postavenou 
na dětech. Když se děti v reklamě ptají, jestli 
u nás ještě budou růst jabloně, odpověď je 
jednoduchá. Vysvětlete jim, že pokud ob-
chodní řetězce budou dávat přednost jabl-
kům od českých pěstitelů a za férové ceny, 
tak jabloně budou v naší krásné české krajině 
růst i nadále. Bohužel situace je v současnos-
ti přesně opačná – supermarkety tlačí české 
pěstitele k drakonicky nízké výkupní ceně, 
která je v mnoha případech pod výrobními 
náklady. 

Proč? Aby se čeští pěstitelé přiblížili levné 
ceně dovozových jablek ze zahraničí. Proč by 
řetězce měly dávat přednost o něco dražší 
kvalitě, když mohou bez námahy zákazníkům 
nabízet předotovanou zahraniční produkci?! S 
takovým přístupem nás v budoucnu skutečně 
čeká naše krajina bez jabloní. A už to bohu-
žel začalo! Mnozí pěstitelé začali likvidovat 
své sady, protože se jim komerční pěstování 
ovoce zkrátka nevyplatí.

zdroj: FB Agrární komora ČR
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Máme špatnou zprávu z českého zemědělství. 
Ovocných sadů v Česku ubylo. Za posledních 30 
let se jejich plocha snížila na polovinu. V krát-
kodobém horizontu, za poslední 2 roky (od jara 
2019 do jara 2021), ubylo bez náhrady více než 
milion ovocných stromů. A ani další výhled bo-
hužel není moc příznivý. Odhadujeme, že do tří 
let by se plochy ovocných sadů mohly ještě dále 
snížit o více než pětinu, konkrétně na úroveň 10 
tisíc hektarů ze současných 12 tisíc hektarů. 

Důvodů je několik: pokračující nízká rentabilita 
pěstování ovoce, trvale nízké výkupní ceny v 
obchodech, přetlak levné zahraniční produkce 
a v neposlední řadě i chystané změny pravidel 
zemědělských dotací pro roky 2023 až 2027. To 
vše povede k dalšímu kácení sadů. Snad jednou 
dětem nebudeme ukazovat už jen na fotkách, jak 
kdysi vypadaly české sady.

Ovocných sadů ubylo

zdroj: FB Agrární komora ČR
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Jablko hýčká dekolt
Sklizeň letních jablek se blíží, tak nezapomeňme, že jsou nejen zdravá!

zdroj: JenProHolky.cz, FB Martin Ludvík
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Od farmáře
Játra dvakrát měsíčně
Jídelníček má být pestrý, i játra v něm mají své nezastupitelné místo. Mít z nich obavy podle odborníků 
opravdu nemusíme, jako veškeré naše maso, jsou i vnitřnosti bedlivě kontrolovány Státní veterinární 
správou. Obavy ze škodlivin, které by se mohly v průběhu života zvířete v játrech usadit, můžete vypus-
tit v připadě drůběžích  játer, jelikož kuřata na maso se nedožijí dlouho, jen několik týdnů. V jídelníčku 
dospělých i dětí by se měla objevovat 2x do měsíce. 

Játra mají vysoký obsah železa a zejména ta kuřecí. Železo nacházející se v játrech je tělem snadno 
stravitelné. Železo pomáhá tělu 
vytvářet červené krvinky a udr-
žuje vaši krev zdravou. Zvýšení 
příjmu železa může také pomoci 
v boji proti únavě.

Prodej ze dvora - Vaigl a 
syn s.r.o., Droužkovická 291, 
Údlice

po - pá 9 až 13 hodin

rozvoz po okolí Chomutova  
zdarma v po - st - pá

objednávky: 474 667 255
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Dožínky
Vrskmaň
3. září 2022
od 15 hod

13.00 – 15.30 — spanilá jízda zemědělské techniky okresem

15.00 — hudba, stánkový prodej, občerstvení.

17.00 —  22.00 kulturní program, zábava

doprovodný dětský program, výstava zemědělské techniky

Okresní agrární 
komora Chomutov

obec 
Vrskmaň

MAS Sdružení 
Západní Krušnohoří

Severočeské doly a.s.
Chomutov

Agrozet
České Budějovice
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Česká

jablka, brambory, mléko ze dvora...

Klikněte do interaktivní mapy a ona se otevře v aplikaci google maps. Mapu stále doplňujeme,  
pokud se o dalším producentovi, který sám svoji produkci prodává také konečnému spotřebitelovi 
(ve farmářské prodejně nebo ze dvora), dozvíme. Prodejce ze dvora nebo farmářské prodejny může-
te hlásit na mail dufkova@oakchomutov.cz.  

https://www.google.com/maps/d/edit?mid=1YzOCfqK_cB7lx5AhePp7-2-CZCp5yW0Q&usp=sharing
mailto:%20dufkova%40oakchomutov.cz?subject=Prodej%20ze%20dvora%20nebo%20farm%C3%A1%C5%99sk%C3%A1%20prodejna
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Medová mapa

Najděte si kvalitní med přímo ve svém regionu a pod-
pořte tak místního včelaře. Nač kupovat med v super-
marketu, navíc pocházející kdoví odkud!  
https://www.najdisivcelare.cz/mapa-vcelaru

Klikněte do interaktivní mapy - ona se otevře

https://www.najdisivcelare.cz/23-prodej-medu-ustecky-kraj
https://www.najdisivcelare.cz/mapa-vcelaru
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Vepřová mapa

Nákup, který dává smysl
A je to tady! Mnoho hlasů bylo vyslyšeno a my vám ve spolupráci se zemědělci představujeme unikátní 
mapu, kde můžete online zakoupit balíčky výborného českého vepřového masa. Z první ruky, bez neho-
rázných obchodních přirážek a se zárukou vysoké kvality. Nakoukněte do mapy a podpořte tuzemské 
chovatele, kteří jsou v nejtěžší ekonomické situaci za posledních 30 let. Mnohým chovatelům prasat 
bohužel hrozí konec podnikání. Děkujeme a přejeme dobrou chuť k vašim pokrmům z českého vepřové-
ho.

Kliknutím do obrázku mapy se Vám otevře aplikace Naši zemědělci.cz. I v Ústeckém kraji je několik 
výdejních míst. Nakoukněte, objednejte a dojeďte si vepřové maso za výhodnou cenu vyzvednout. 

https://nasizemedelci.cz/?fbclid=IwAR0TB_Aj1QqzupMLPsPJR3MnQPKTbGWynwtrBG3LMpMlF2O07rr2kgAVLx8
https://nasizemedelci.cz/seznam-zemedelcu/
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Vaše zpětná vazba je nutná

Vážení a milí, vážené a milé,
snažíme se Vám předávat AKTUÁLNÍ informace. Před asi půl  
rokem jsme zvolili cestu INFORMAČNÍKU, on-line informačním 
periodikem zemědělců Ústeckého kraje.  

Každý týden pro Vás sleduji vývoj na „bitevním 
poli“. To nejdůležitější se Vám snažím snad 
trochu přehledně srovnat do tohoto periodika. 
Posílám Vám ho prostřednictvím modulu „smart 
info“ z webu Krajské agrární komory Ústeckého 
kraje (KAK ÚK). Dávám ho na FB stránku KAK 
ÚK a do dalších skupin. Informačník není určen 
pouze a jenom zemědělcům. Jeho prostřednic-
tvím se snažíme veřejnosti i veřejnosti sdělit, 
jaké máte úspěchy, ale i problémy. 

Vím, že informací je v současné době hodně  
a že kdo chce, ten je získá. Přesto se domnívám, 
že tento materiálek Vám může být nápomocen. 
Že jste si něj již zvykli mohu usuzovat z toho,  
kolikrát jste si jej z webu KAK UK stáhli (nevím 
kdo, ale vidím v administraci počet stažení). 

Aby celá tato práce měla nějaký smysl, potřebo-
vala bych od Vás jakoukoliv zpětnou vazbu:

Podklady pro interaktivní mapy 
Mapy jsou vytvořené. Věřím, že je podstatně 
víc zemědělců, kteří pěstují ovoce, brambory či 
prodávají mléko ze dvora apod. Do mapy se ale 
nedostanou, pokud o nich nebudu vědět. Nejjed-
nošší zůsob, jak je do mapy dostat, je poslat mi 
informaci o tom, že někdo takový existuje (pri-
márně z Ústeckého kraje). Opravdu není v mých 
silách, abych projížděla krajem a hledala, už 

proto, že to vše dělám jako svou volnočasovou 
aktivitu a tolik volného času skutečně nemám. 

Informace o různých akcích    
Stačí poslat plakát. Ráda ho sem vložím.

Zájem o přednášky, vzdělávání
Pokud byste měli zájem o konkrétní témata,  
ve většině případů by nebyl zájem to zajistit. Jen 
bychom potřebovali vědět, o co ten zájem máte. 
Abychom vymýšleli, co by Vás asi tak mohlo 
zajímat a oak Vás přesvědčovali, abyste přišli, to 
není ta správná cesta. 

Vaše náměty a podněty
Dejte nám vědět, co konkrétního byste od komo-
ry očekávali.  

Informačník šiřte dál
pokud budete informačník šířit dál mezi své 
přátele a známé, podpoříte tím vlastně sami 
sebe. Snažím, aby materiál působit pozitivně. 
Potřebujeme přeci veřejně říci a stále opakovat, 
že nejsme ti, kdo ničí přírodu. Že se ní chováme 
šetrněji, než v mnohých zemích EU, odkud si 
spotřebitel s radostí koupí to či ono, namísto aby 
si to koupil od NÁS. Že nejsme ti, kdo způsobují 
zdražování potravin. Že nejsme jen „pobírači“ 
dotací. Děkuji Vám. H. Dufková - tajemnice    
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Informace mailem

Provozovatel, u kterého má Krajská agrární ko-
mora ÚK webové stránky, byl nucen, vzhledem  
k nutné změně technologie (tak aby mohl zajiš-
ťovat doručování vašich emailů, a to jak klasické 
emailové pošty nebo rozesílání novine), stávající 
modul pro rozesílku novinek ukončit. 

Namísto toho „nasadil“ modul nový s názvem 
„smart info“. Ten původní bude za několik dní 
úplně ze serverů poskytovatele webových služeb 
odinstalován.

Pro všechny, kdo jste byli přihlášeni k odběru 
novinek, z toho vyplývá potřeba nového souhla-
su se zasíláním e-mailů (GDPR) a tím i nového 
zaregistrování se.

Pro nové zaregistrování se jste obdrželi e-mail, 
kde jste k tomuto kroku byli vyzváni. Kdo jste 
to neudělal, udělejte to, prosím, z webu www.
kakuk.cz. 

» www.kakuk.cz

» hlavní stránka, vpravo pod mapou je sloupek 
„Dostávejte důležitá oznámení z našeho webu 
prostřednictvím e-mailů“

» srolujte až na Chci se zaregistrovat

» vyberte „vše“, klikněte na „pokračovat na 
zadávání kontaktních údajů“ , vyplňte potřebné 
a nakonec potvrďte registraci v mailu, který 
Vám přijde na adresu, kterou jste při registraci 
zadali. 

dostávejte důležitá oznámení z našeho 
webu prostřednictvím e-mailů

https://www.kakuk.cz/
https://www.kakuk.cz/
https://www.kakuk.cz/
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Okresní agrární komora pro okres 
Chomutov

SNP 144, 431 44 Droužkovice 
IČ 49904485

Korespondenční adresa: 
Rudé armády 23, 431 44 Droužkovice

mail: info@oakchomutov.cz 
 oakchomutov@gmail.com

Předseda:

 Ing. Hana Dufková, tel. 737 177 432

Místopředseda:

 Jiří Kejř, tel. 606 308 725 
 Mgr. Martin Vízek, tel. 733 129 544

Agrární komora Litoměřicka

Pekařská 108/8, 412 01 Litoměřice

IČ 28669096

tel: 724 107 905 - (tajemník Václav Štork)

mail: aklitomericka@tiscali.cz  

Předseda:

 Ing. Otakar Šašek, tel. 416 591 289

Místopředseda:

 Ing. Antonín Štech, tel. 416 591 372

Okresní agrární komora Most

Dělnická 33, Most - Velebudice

IČ 48293865

tel. 602 517 070 (ředitel Ing. Jan Veleba) 
tel. 602 741 110 (Radka Plachá)  

mail: komoramost@komoramost.cz

Okresní agrární komora Louny

Mostecká 2580, 438 01 Žatec

IČ 62244442

tel. 602 481 995 

mail: oakln@czhops.cz

Předseda:

 Ing. Václav Drhlík, tel. 722 949 622

Místopředseda:

 Ing. Jan Cihlář, tel. 775 999 328 
 Jaroslav Šůma, tel. 606 127 252

Předseda:

 Ing. Lenka Vošahlíková

Místopředseda:

 Ing. Ivo Bednár, tel. 777 839 188 
 

Agrární komora Děčín - Ústí nad  
Labem, z.s.

U Obory 262/2, 405 02 Děčín VII - 
Chrochvice

IČ 05460476

mail: akdecin@seznam.cz 
 sip.jarek@seznam.cz

Předseda:

 Ing. Jaromír Šíp, tel. 602 158 648

Místopředseda:

 Tomáš Vodička   

mailto:info%40oakchomutov.cz%20?subject=
mailto:oakchomutov%40gmail.com%20?subject=
mailto:aklitomericka%40tiscali.cz%20?subject=
mailto:komoramost%40komoramost.cz?subject=
mailto:oakln%40czhops.cz?subject=
mailto:akdecin%40seznam.cz?subject=
mailto:sip.jarek%40seznam.cz%20?subject=

